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Protokół nr 19/2019 

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 5 grudnia 2019  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Nieobecny radny –  Andrzej Kubiak 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek, 

Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

3. Wolne głosy i wnioski. 

4.   Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich – Radosław Andrzejak, przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez 

zmian. 

 

Ad. 2. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

 

1) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 

2020 oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii n rok 2020 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła inspektor Jolanta Majchrzak. 

Radny Michał Dopierała zapytał czy w stosunku do roku 2019 planuje się tyle samo punktów 

sprzedaży napojów alkoholowych. 
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Jolanta Majchrzak wyjaśniła, że ilość  punktów jest bez zmian. 

Przewodniczący Rady - Tomasz Pawlak zapytał czy środki przeznaczone na realizację 

Programu są środkami pozabudżetowymi. 

 

Jolanta Majchrzak wyjaśniła, że są to środki z budżetu Gminy, pochodzące z wpływów 

wydanych pozwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. 

 

Radny Romuald Gawroński zapytał jakie środki będą przeznaczone na place zabaw. 

 

Jolanta Majchrzak wyjaśniła, że w 2020 roku planuje się ok 38 tys. zł na place zabaw,  

w pierwszej kolejności dla szkół, później na wnioski. 

 

Radny Michał Dopierała zapytał czy place zabaw na wioskach są nadzorowane. 

 

Jolanta Majchrzak wyjaśniła, że pracownik Urzędu Miejskiego sprawdza place zabaw. 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: (nieobecny radny Radosław Andrzejak) 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

2)Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

2) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2020 - 2022 

Uzasadnienie przedstawiła Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak. 

Kierownik MGOPS poinformowała, że widzi potrzebę zwiększenia godzin usług psychologa. 

 

Radny Michał Dopierała uważa, że bardzo dużo zadań przybyło Miejsko Gminnemu 

Ośrodkowi Pomocy Społecznej. Ponadto radny pozytywnie zaopiniował zwiększenie godzin 

pracy dla psychologa.  
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Radna Elżbieta Wojciechowska zapytała, czy psycholog jest potrzebny dla dzieci, czy dla 

dorosłych. 

Kierownik MGOPS wyjaśniła, że całe rodziny korzystają z usług psychologa. 

 

Radny Damian Florczyk zapytał jak układa się współpraca ze szkołami w tym zakresie. 

Radna Elżbieta Wojciechowska stwierdziła, że szkoły nie zatrudniają psychologów, ponadto 

radna  wnioskowała o utworzenie szczegółowego programu pomocy rodzinom. 

 

Kierownik MGOPS wyjaśniła, że współpraca ze szkołami jest bardzo dobra, tym bardziej, że 

jest powołany Zespół Interdyscyplinarny oraz Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, w których są wytypowani przedstawiciele oświaty (pedagodzy). W ramach 

swojej działalności przedstawiciele oświaty wspierają dzieci z rodzin, które wymagają pomocy  

specjalistycznej. Poprzez współpracę wszystkich służb czyli wymianą informacji szybciej jest 

diagnozowany problem i rodzina szybciej uzyskuje pomoc instytucjonalną. 

 

Następnie Burmistrz stwierdził, że pracownicy MGOPS w Borku Wlkp. wiele robią dla rodzin. 

Nauczyciele też nie zarabiają „milionów”. Najważniejsze jest aby dzieci nie były głodne, 

uczyły się i w miarę możliwości miały stworzone warunki do życia. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,   

1 radny wstrzymał się od głosowania 

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

 

3) planu pracy Rady Miejskiej na rok 2020 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak przedstawił plan pracy. 

 

Uwag nie zgłoszono. 
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Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania,  nieobecny radny Michał Dopierała 

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania. 

 

4) planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2020 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Artur Osowicz przedstawił plan pracy. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania,  nieobecny radny Michał Dopierała 

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad.3. Wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie Burmistrz poinformował, że nie udało się zakupić samochodu dla OSP  

w Zalesiu, który był przedstawiony na ostatniej sesji Rady Miejskiej. Ponadto poinformował, 

że strażacy z OSP Zalesie chcą samochód pożarniczy. Burmistrz wnioskował do Rady 

Miejskiej do akceptację zakupu innego samochodu.  

 

Następnie inspektor Ryszard Busz poinformował, że zostało wykonane rozeznanie rynku i jest 

samochód pożarniczy, który można kupić. 
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Radny Damian Florczyk uważa, że samochód dla OSP Zalesie powinien być zakupiony, dla 

OSP Jeżewo może być również w przyszłości zakupione. 

 

Radny Michał Dopierała uważa, że OSP Jeżewo bardziej potrzebuje samochód pożarniczy niż 

OSP Zalesie. 

 

Burmistrz wnioskował o akceptację Rady Miejskiej do prowadzenia dalszych negocjacji na 

zakup samochodu pożarniczego. 

 

Radny Michał Dopierała uważa, że uchwała o zabezpieczeniu środków na zakup samochodu 

została podjęta i nie ma potrzeby ponownego głosowania. 

 

W związku z powyższym głosowania nie przeprowadzono. 

 

Ad.4. Zakończenie. 

 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący komisji Finansów, 

rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich- Radosław Andrzejak zakończył posiedzenie. 

 

 

Protokołowała 

 

Wiesława Wójcik 

Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

 

Radosław Andrzejak 

 


